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Carla Van Corenland runt volledig  
geautomatiseerd boekhoudkantoor 

Elke ondernemer kent ups-and-
downs. Dat is voor Carla Van Co
renland (42) uit Leuven, oprichter 
van het digitale boekhoudkantoor 
Fiscadvies, niet anders. In 2008 
startte ze het project met een ven
noot, maar het werd al snel duidelijk 
dat ze beiden een andere visie had
den. In 2014 besliste ze haar visie 
door te drijven en verder te inno
veren. Dankzij deze beslissing werd 
Fiscadvies niet alleen een digitaal 
boekhoudkantoor, maar veel meer 
dan dat. 

Carla is onderneemster in hart en 
nieren. 
“Iets anders dan het ondernemerschap is 
voor mij geen optie. Ik vind het zo leuk 
om te werken aan een project en iets 
te laten groeien. Ik zou het niet anders 
willen. Het zit eigenlijk ook in de familie. 
Mijn vader startte destijds een bedrijf 
met één van zijn broers. Een andere 
broer richtte een verzekeringskantoor 
op. Zo heb ik thuis altijd gezien dat on-
dernemen heel hard werken is, maar dat 
je er minstens evenveel voldoening en 
plezier kan in hebben.”

Een boekhoudkantoor kennen we 
allemaal, maar Fiscadvies doet veel 
meer dan dat. 
“Wij zijn een kantoor dat volledig digi-
taal te werk gaat. De digitalisering was 
voor mij geen doel op zich, ik wou in de 
eerste plaats de taken automatiseren die 
ik zelf niet tof vond. Op termijn wilden 

we een totaalpakket bieden voor de 
klant. Dus niet enkel boekhouding, maar 
ook fiscaal advies, ondernemersadvies 
enzovoort. In de toekomst gaan we ook 
samenwerken met een advocatenkan-
toor. We gaan een systeem ontwikkelen 
waarmee we kunnen zien of iemand rijp 
is om een vennootschap op te richten 
en wat dat zal betekenen over tien of 
vijftien jaar voor die mensen. Dat zijn 
maar enkele voorbeelden van hoe we 
als onderneming constant proberen te 
innoveren.”

In 2014 zijn jullie volledig digitaal 
beginnen werken. Hoe is dat proces 
verlopen? 
“Dat was allesbehalve gemakkelijk. 
Eerst en vooral stonden de programma’s 
nog niet helemaal op punt, waardoor 
we geen tijd uitspaarden, maar net tijd 
verloren. Ten tweede moesten zowel 
onze klanten als het personeel hun 
mindset volledig veranderen. We zijn in 
die periode enkele heel goede werkne-
mers verloren, wat ik zeer jammer vond. 
Daarnaast zijn we ook enkele klanten 
verloren, maar dat was toen niet zo erg. 
Als je een bepaalde visie hebt, kan je niet 
iedereen een plezier doen. Op die manier 
konden we ook verder gaan met mensen 
die honderd procent achter de transitie 
stonden.” 

Fiscadvies is niet alleen een bedrijf 
dat innoveert op technisch vlak, 
maar op heel wat verschillende ge-
bieden, onder andere ook op perso-

neelsbeleid. 
“Een innovatieve 
onderneming zijn, is 
veel meer dan alleen 
digitale verande-
ringen doorvoeren. 
Tegenwoordig 
veranderen mensen 
veel sneller van job 
dan vroeger, maar 

toch merken wij daar bijzonder weinig 
van. We hebben enkele mensen verloren, 
maar we hebben veel meer nieuwe per-
soneelsleden aangeworven. Ik probeer 
heel veel met het personeel samen te 
zitten. Dat hoeft zeker niet altijd offici-
eel, gewoon eens vragen hoe het gaat 
kan een wereld van verschil maken. 
Wij organiseren ook verschillende ses-
sies waarbij we coaches uitnodigen die 
trainingen komen geven. Vaardigheden 
kan je aanleren, daarom is het volgens 
mij belangrijker om te werken aan de 
softskills. De skills inzetten in combi-
natie met digitalisering en innovatie is 
volgens mij de toekomst.”

Hoe zorgt een geboren onderneem-
ster die met zoveel passie over haar 
job en projecten spreekt voor een 
goede work-life balance? 
“Ik heb geleerd dat een work-lifebalance 
eigenlijk niet bestaat, maar dat je moet 
spreken van een lifebalance. Ofwel ben 
je met je gedachten volledig op het werk, 
ofwel thuis. Zolang dat lukt vind ik dat 
je kunt spreken van een goede balans. Ik 
ben even gepassioneerd over mijn werk 
als over mijn kinderen. Soms sta ik om 
16u aan de schoolpoort, maar zit ik ’s 
avonds om 21u nog even aan mijn bu-
reau om enkele taken af te werken.”

Fiscadvies is een onderneming 
waar we in de toekomst nog van 
zullen horen. Wat staat er nog op de 
planning? 
“Er is zeker en vast nog heel wat groei-
marge voor ons bedrijf, maar dat kan ik 
niet alleen. Dit project is geslaagd omdat 
ik mij heb laten omringen door heel be-
kwame mensen. Het is geen onewoman-

show. Zonder teamwork was Fiscadvies 
nooit van de grond gekomen. Ook in de 
toekomst zal teamwork de sleutel tot 
succes blijven bij Fiscadvies.”

www.fiscadvies.be

Vrouwelijk

Dit project is geslaagd omdat ik mij  
heb laten omringen door heel  bekwame 
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